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Ove godine, okupili smo više od 550 učesnika i 46 
pokrovitelja, održane su 3 simultane sesije, pru-
žena su 33 inspirativna predavanja, učestvovalo 

je čak 35 izlagača i organizovano je 150 B2B sastanaka. 
Pridružili su nam se predstavnici vodećih logističkih kom-
panija iz našeg regiona, ali takođe i iz 10 različitih zema-
lja širom sveta, što čini ovaj događaj još raznovrsnijim i 
globalno značajnijim.

U V O D N A  S E S I J A :  D O B R O D O Š L I C A  I  S U S R E T 
S A  P R V I M  P R E D AVA N J I M A
Konferencijski dan je nakon kafe dobrodošlice i svečanog 

otvaranja, započeo uz uvodno predavanje koje je okupilo 
sve prisutne učesnike. Imali smo veliku čast da otvaranje 
uvodnog dela konferencije poverimo gospodinu Milanu Ori, 
CEO kompanije Lognet, koji je imao priliku da svim prisutnim 
premijerno predstavi tehnološku inovaciju - Lognet SMS. 

7. novembra, u prelepom ambijentu hotela Crowne Plaza u Beogradu 
održana je XI Godišnja Konferencija Logistike i Transporta. Konferencija je 

tokom svih ovih godina prerasla u više od običnog poslovnog skupa; postala 
je prijateljsko okupljanje koje neguje duboke veze i saradnju. Radujemo 
se svim sledećim konferencijama i prilici da zajedno doprinosimo razvoju 

logistike i transporta u našem regionu

Gospodin Daniel Jarnea, rukovodilac odeljenja za marke-
ting u Luci Konstanca, istakao je značaj i ulogu koju ima 
Luka Konstanca na Crnom moru. 

Sledeće predavanje, sa temom „Nove tehnologije u kon-
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XI GODINA SA VAMA

tejnerskom prevozu pod temperaturnim režimom“, ispred 
Mediteranske Brodske Kompanije, predstavio je gospodin 
Stevica Čarapić, regionalni direktor.

Gospodin Jeffrey Huang, predstavnik kompanije Urovo 
Europe BV, lider u oblasti logističkih rešenja, predstavio je 
najsavremenija rešenja za budućnost logistike kao i najno-
viji 2D bar-kod skener sa fleksibilnim opsegom. 

Uvodna sesija završena je predavanjem gospodina Milo-
ša Vojinovića ispred kompanije Mobile Solutions zajedno 
sa gospodinom Ljubišom Jovevom iz kompanije IRVAS In-
ternational, sa temom „Odoo – integrisano ERP/WMS/TMS 
rešenje za planiranje, kontrolu i upravljanje osobljem, ope-
rativnim, materijalnim i kapitalnim resursima kompanije“.

Nakon uvodne sesije, svi prisutni su se osvežili na doruč-
ku dok su obilazili štandove na V Međunarodnom sajmu 
LogExpo, koji se nalazio ispred konferencijskih sala, a inte-
resovanje za njega bilo je izuzetno.

Na ovogodišnjoj konferenciji, 35 kompanija srdačno je 
dočekalo posetioce na svojim izlagačkim štandovima i sa 
svojim reklamnim materijalima: Luka Bar, Luka Konstanca, 
Adriatic Gate Container Terminal, DP World, Skladišna Lo-
gistika, Logit, Hörmann, Global Engineering Technologies, 
Element Logic, Gebrüder Weiss, Arin Express, Delta Trans-
portni Sistem, Lagermax, Cycle, CTP Invest, Špica, Medi-
teranska Brodska Kompanija, M&M Militzer & Münch, Mile-
stone, TRANSLOG-Transport & logistix, Photomechanics, 
Storage Systems, Urovo, Lognet, Omni-Pro, Jungheinrich, 
Dexion, Trasing, Adriatec, Nelt, Stamh, K-Hartwall, Beo-
logistika, World Transport Overseas i Besico Real Estate. 

Posle međusobnih susreta i prijateljsko-poslovnih razgo-
vora, učesnici su nastavili svoj konferencijski dan u manjim 
salama koje su bile određene za tematske sesije: Drumski 
transport, Intralogistika i Luke i terminali.

D R U M S K I  T R A N S P O R T:  I N O VA C I J E  N A 
D R U M O V I M A
Sesija posvećena Drumskom transportu, i ove godine za-

beležila je goruće teme sa kojima se susreće ova vitalna 

grana logistike. Diskutovalo se o inovativnim rešenjima koja 
proizilaze iz najnovijih tehnoloških dostignuća, kao i o stra-
tegijama za efikasnije, održivo i sigurno upravljanje drum-
skim transportom. Drumski transport otvoren je izlaganjem 
Žarka Vukčevića, predstavnika kompanije Lagermax, koji 
je oduševio publiku predstavljajući inovativno rešenje za 
sve litijum-jonske probleme. Slušali smo gospodina Nikolu 
Jevtića, predstavnika kompanije ENPEKS, koji nam je otkrio 
kako je ova kompanija uspela svojim klijentima da omogući 
nesmetano stavljanje robe u slobodan promet unutar tra-
ženih rokova, i to uprkos izazovima koje su doneli Covid-19 
i rat u Ukrajini, dok nam je Nikola Todorović iz kompanije 
invoitix  govorio na temu „Faktoring drumskog transpor-
ta u Srbiji“. Kompanija KleverCargo, po prvi put, postala je 
deo naše zajednice, donoseći svoje bogato iskustvo i per-
spektive na temu digitalizacije i optimizacije transporta i 
logistike. Nakon kraće pauze, Aleksandar Dutina iz M&M 
Militzer & Münch-a održao je predavanje na temu 4 godi-
ne poslovanja sa fokusom na e-commerce, fulfillment cen-
tar i planovima za 2024. godinu. Ispred asocijacije ENFIT, 
Vladimir Surčinski, podelio je sa nama izuzetno zanimljivu 
temu o stanicama za pranje transportnih vozila, ukazuju-
ći na potencijalne rizike u lancu snabdevanja. Igor Životić, 
Delta Transportni Sistem, držao nam je pažnju sa svojim 
predavanjem o sveobuhvatnoj primeni veštačke inteligenci-
je u logistici, pružajući nam dubok uvid u inovativne tehno-
logije i potencijalne benefite, otvorio je vrata razumevanja 
za revolucionarne promene koje ova napredna tehnologija 
donosi u svet logističkih procesa. Kompanija Cycle nam je 
pružila inspirativan uvid u nove tehnologije i načine njihove 
primene, istakavši kako su ih uspešno implementirali radi 
unapređenja transportnih i logističkih operacija. Za kraj, 
Donika Stefanova Simeonova iz kompanije Milestone pred-
stavila nam je inovativne strategije optimizacije logističkih i 
skladišnih procesa uz korišćenje video tehnologije.

 Proces registracije učesnika

Veliko interesovanje za ovogodišnju konferenciju: 
sva mesta rezervisana

Prisutnost vodećih regionalnih kompanija
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L U K E  I  T E R M I N A L I :  L O G I S T I Č K I  P R O Z O R  U 
S V E T
Sesija Luke i Terminali, odnosno Intermodalni transport, 

i ove godine ispunila je očekivanja svih prisutnih. Sesiju je 
otvorio dr Deda Đelović iz kompanije Luka Bar, koji je pred-
stavio trendove razvoja morskih luka i glavne izazove koje 
oni generišu. Duboko „zaronivši“ u temu rečnog transporta 
i logistike, Milan Petrović iz Dunavske Transportne Logisti-
ke održao je fascinantno predavanje pružajući sagledavanje 
evolucije ove ključne industrije kroz vreme. Na ovogodišnjoj 
konferenciji, prvi put smo imali priliku da čujemo predsta-
vljanje kompanije Ermewa, koja je sa nama podelila svoju 
intermodalnu strategiju, pružajući nam sveže perspektive 
na polju transporta i logistike. Iz Hrvatske nam je stigla 
kompanija Adriatic Gate Container Terminal, koja nam je 
predstavila intrigantan pogled na to kako Luka Rijeka pred-

stavlja svojevrsni izlaz Srbije na Jadransko more. Prof. dr 
Đurđica Stojanović nam je, nakon kratke pauze, predstavila 
svoju novu knjigu koja detaljno istražuje i dočarava istoriju 
špedicije na našim prostorima, pružajući uvid od srednjeg 
veka pa sve do današnjeg doba. Tokom inspirativnog preda-
vanja Jelene Jovanić iz NELT Co., pažljivo smo kročili u svet 
intermodalnih terminala, proučavajući sadašnju i buduću 
mrežu Neltovih Intermodalnih terminala, koja donosi obeća-
vajuće inovacije i revoluciju u logističkim tokovima, dok nam 
je prof. dr Snežana Tadić govorila na temu „Koncept F++ u 
Dry port sistemima“. Kompanija Adriatec govorila je o ino-
vativnim pristupima bezbednosti od požara u skladištima. 
Sesiju Luke i terminali, zatvorio je advokat Siniša Pješčić 
predstavljajući nam veoma bitnu temu o Incoterms klauzu-
lama u pomorskom prevozu i unutrašnjoj plovidbi.

I N T R A L O G I S T I K A :  I N O VA C I J E  I  E F I K A S N O S T
Jedna od najuzbudljivijih sesija na ovogodišnjoj konfe-

renciji bila je Intralogistika, gde se uvek traži mesto više! 
Ova sesija obuhvatila je dinamične teme koje proizilaze iz 
najnovijih inovacija u industriji. Sesiju je otvorio Igor Žakula 
iz kompanije LOGIT, koji je govorio o automatizovanim si-
stemima i integraciji sa WMS-om, pružajući uvid u napredne 
tehnologije koje transformišu unutrašnje logističke proce-
se. Joachim Kieninger iz Element Logic-a, zajedno sa Du-
šanom Bešićem ispred kompanije Milšped, držali su pažnju 
intralogističara, predstavljajući automatizaciju skladišta sa 
AutoStore tehnologijom u Milšpedu. Florian Hamza ispred 
kompanije Stamh upoznao nas je sa fleksibilnošću na trži-
štu automatizovanih sistema za skladištenje i preuzimanje. 
Panto Nešković iz kompanije GET pružio nam je zanimljivu 
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studiju slučaja o implementaciji prilagođenog procesno ori-
jentisanog WMS-a na primeru Ananas E-Commerce, dok nam 
je LNConsult predstavio svoj proizvod LNC Voicent – Pick 
by Voice koji spreman za sve izazove današnjice ali i buduć-
nosti. Nakon kratke pauze i obilaska štandova, Tomislav 
Ivković iz kompanije OMNI-PRO predstavio je sveobuhvat-
nu temu automatizacije komisioniranja. Nikola Dujmešić, 
predstavnik kompanije Špica održao je predavanje o uvek 
aktuelnoj temi „Optimizacija protoka kratkoročne robe: Brža 
i efikasnija skladišta“, a nakon njegovog izlaganja, Harry Pa-
pakonstantinou, Kardex Remstar, zajedno sa dr Nenadom 
Kosanićem iz Storage Systems, predstavili su nam pametna 
intralogistička rešenja za održivost poslovanja u konkurent-
nom okruženju. Kompanija Photomechanics je po prvi put 
prisustvovala našoj konferenciji, donoseći nam sveže per-
spektive i iskustva iz oblasti automatizacije skladišta u na-
stajućim tržištima. Sesiju je zatvorio Filip Jekić, predstavnik 
kompanije ASW Inženjering, koji je govorio na temu „Logisti-
ka 2.0: AI revolucija u planiranju ruta i upravljanju zalihama“.

Iznenađujući odziv i ove godine potvrđuje važnost orga-
nizacije B2B sastanaka na našem događaju! Ponosni smo 
što smo premašili prošlogodišnji uspeh, ugovarajući više od 
150 sastanaka koji su povezali ključne igrače u industriji 
logistike i transporta.

Po završetku niza inspirativnih predavanja, razgledanja 
izlagačkih štandova, prijatnog druženja i ručka, zaključili 

smo još jedan konferencijski dan ispunjen znanjem, poslov-
nim mogućnostima i nezaboravnim trenucima. Ovo je bio 
dan posvećen povezivanju, učenju i izgradnji mostova izme-
đu stručnjaka iz različitih sektora logistike.

Ukoliko ste propustili ovogodišnju konferenciju, ne bri-
nite - spremamo se za još jedno nezaboravno iskustvo 5. 
novembra 2024. godine! Očekuju vas najnoviji trendovi, in-
spirativni razgovori,  mnoštvo prilika za unapređenje vašeg 
poslovanja kao i VI Međunarodni  sajam Logistike LogExpo. 
Vidimo se na XII Godišnjoj Konferenciji Logistike i Transpor-
ta - mestu gde se povezujemo, učimo i gradimo budućnost 
logistike i transporta zajedno!

Dan ispunjen druženjem i sastancima

Godišnja Konferencija Logistike i Transporta: mesto susreta

 Konferencija: mesto za sastanke i nove poslovne prilike

 Inspirativna predavanja u 3 simultane sesije


